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Protokół nr 24/2016 
 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 18 października 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 14
00 

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Tomasz Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym 

obrady są prawomocne. 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Ocena sytuacji finansowej Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2015 r.  

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad.1 Ocena sytuacji finansowej Ośrodka Sportu i Rekreacji za 2015 r.  
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Przedstawiła szczegółowo materiał na temat: „Ocena sytuacji finansowej Ośrodka 

Sportu i Rekreacji za 2015 r.” Stanowi on załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Jan Koziorowski: 

Str. 9 wydatki na energię elektryczną 874.865,67 zł oraz na energię cieplną 946.390,89 

zł. Czy wszystkie obiekty OSiR są po termomodernizacji? Czy dotychczasowe 

modernizacje przełożyły się na obniżenie kosztów? 

Str. 11 w tabeli poz. 14 - różne opłaty i składki. Wykonanie w 2015 r. jest dwa razy 

większe niż w 2014 r. Co się złożyło na ten przyrost? 

Czy obiekty typu stadiony, baseny są intensywnie wykorzystywane czy tylko 

okazjonalnie?  
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

W tej chwili jesteśmy po uzgodnieniu projektu dotyczącego modernizacji obiektu przy 

ul. Rakowicza, bo tylko ten kompleks nie jest po termomodernizacji. Jeśli chodzi  

o Wodny Park to był przeprowadzany audyt energetyczny, który wykazał, że wszystko 

jest dobrze. Po tym co się do tej pory zadziało jeśli chodzi o modernizację, 

odnotowaliśmy spadek energii elektrycznej. Na basenach ogrzewanie jest wyłączone 

w okresie lata. Na jesień ogrzewanie uruchamiamy, żeby zapobiec szybszemu 

wychłodzeniu wody. Wszystko to jest monitorowane przez naszego technologa. Jeśli 

chodzi o energię obserwujemy oszczędności, opłaty odrobinę maleją, ale maleją.  

Jeśli chodzi o wydatki na różne opłaty i składki, w tym mieszczą się m.in.: opłata 

środowiskowa, opłata śmieciowa, podatek miejski, znaczki pocztowe itd. Były 

dokonane przeniesienia pomiędzy paragrafami, dlatego ta kwota jest większa. Jeśli 

chodzi o baseny i halę, są one od września do czerwca obłożone, tym nie ma 

problemu. Mamy trzy stadiony i na każdym z nich są kluby. Na stadionie przy ul. 
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Wierzbińskiego jest klub Cuiavia, MKS, organizowane są akcje np. „Biegam bo 

lubię”, a także odbywają się zajęcia lekcyjne z wychowania fizycznego. Na stadionie 

przy ul. Orłowskiej funkcjonuje klub Goplania, a także grupy młodych piłkarzy. 

Łącznie około 200 dzieci szkoli się na tym stadionie. Poza tym na stadionie Goplani 

organizowane są festyny dla mieszkańców dzielnicy Stare Miasto. W najbliższym 

czasie tzn. 1 listopada teren przy stadionie zostanie wykorzystany jako parking  

z uwagi na jego lokalizację blisko cmentarzy. Trzeci stadion mieszczący się przy  

ul. Rakowicza również ma swój klub „Noteć”. W tym kompleksie sportowym działa 

sekcja łucznictwa, odbywają się mecze ligi TKKF.  
 

Jan Koziorowski: 

Proszę powiedzieć jak wygląda sprawa odwodnienia stadionu przy ul. 

Wierzbińskiego? 
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Nie ma problemu z wodą, woda może być widoczna przy silnych opadach deszczu 

jedynie na zakolach stadionu.  
 

Patryk Kaźmierczak: 

Ja chciałbym tylko dodać, że zwiększa się liczba klubów chcących nieodpłatnie 

korzystać z kompleksów OSiR i to wiąże się z tym, że tych przychodów będzie mniej, 

ale cieszy to, że jest duże zainteresowanie naszymi obiektami.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania przedstawionego 

materiału.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionej informacji? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał.  
 

Ad.2 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przestawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2016 .  

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Chciałabym poinformować państwa, że będzie II projekt uchwały zmieniającej budżet 

oraz WPF. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy pani Skarbnik jest nam w stanie powiedzieć o tych zmianach dzisiaj? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Zmiany będą związane z przesunięciem kwoty 79 700 zł, która pozostała po 

rozstrzygniętym przetargu na zadanie „zatoki postojowe ul. Armii Krajowej” na 

zadanie budowa chodnika i dotyczyć to będzie ul. Wachowiaka, Szybowcowej i 

Lotniczej. Będzie więcej zmian w WPF dlatego będziemy musieli spotkać się raz 

jeszcze. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z tym spotkamy się przed sesją. Czy do tego projektu uchwały są pytania? 
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Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2016 – 2028. Projekt stanowi załącznik nr 4 

do protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały.  

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. Stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Jan Koziorowski: 

Czytając projekt uchwały pozytywnie przyjąłem wiadomość o obniżeniu stawki tego 

podatku. Ile wynosi wskaźnik? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Stawki w stosunku do roku 2016 zostały obniżone o 0,9%. Przewidujemy, że obniżone 

w stosunku do roku poprzedniego stawki podatku od nieruchomości wpłyną na 

zmniejszenie dochodów budżetowych z tego tytułu w 2017 r. o kwotę ok. 122 tys. zł. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie uprawnień do 

bezpłatnych i ulgowych przejazdów środkami komunikacji miejskiej wykonywanych 

przez Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne sp. z o.o. w Inowrocławiu oraz 

dokumentów poświadczających te uprawnienia. Projekt stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
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Patryk Kaźmierczak: 

Na jakie okresy wcześniej były zawierane umowy z MPK?  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Umowa była zawarta od 1 stycznia 2010 r. do 31 grudnia 2014 r. Do tej umowy był 

aneks do 31 lipca 2015 r. Nowa umowa została zawarta 27 lipca 2015 r., która 

obowiązuje od 1 sierpnia 2015 r. przez 5 lat.  
 

Patryk Kaźmierczak: 

Czy nie było okresu, w którym umowa nie obowiązywała? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Nie było takiego okresu.  
 

Patryk Kaźmierczak: 

W uzasadnieniu do uchwały jest zapisane, że Rada Miejska Inowrocławia podjęła  

w dniu 31 marca 2011 r. uchwałę nr VII/80/2011 w sprawie uprawnień do bezpłatnych 

i ulgowych przejazdów środkami komunikacji miejskiej wykonywanych przez MPK 

… Podstawą do podjęcia uchwały był art. 4 ust.1 pkt 2 ustawy z dnia 20 grudnia 1996 

r. o gospodarce komunalnej. A umowa z 2015 r. na jakiej podstawie została podjęta? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Umowa z 2016 r. została przygotowana na podstawie ustawy o publicznym transporcie 

zbiorowym. 
  
Patryk Kaźmierczak: 

Nie rozumiem jednej rzeczy, my teraz mamy zamiar tą uchwałę uchylić, a jeszcze  

w czerwcu ją zmienialiśmy.  
 

Jarosław Kopeć: 

Czy te przepisy, które będą w zarządzeniu to będzie to samo co w uchwale? 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przepisy będą takie same tylko podstawa prawna się zmieni.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Ad. 3 Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zastępca przewodniczącego  

zamknął posiedzenie Komisji o godzinie 14
40

. 

 
Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 
 

Tomasz Marcinkowski 
Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


